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V půlce prázdnin 
 Prázniny se lámou do druhé poloviny a my máme za sebou 
Den obce,  diskotéku v režii místního svazu  žen a z řad Antiochie 
přišel a do konce prázdnin bude přicházet program pro děti a 
mládež.  
V červenci proběhly v Karlově  vydařené Keltské dny, do kterých 
se organizačně zapojili i lidé z naší obce. Před samotnou akcí 
pracovníci údržby pomáhali s úpravou terénu a program pro děti 
a mládež zajišťovaly po celou dobu slavností paní Hanáková a 
Tománková. Pro náročnost jim vypomáhali  David Tománek i 
Michal Kobylka a členové mládežníckeho oddílu z Bruntálu pod 
vedením V. Crhounkové. Karlovští přichystali nesmírně působivý 
program, nebylo nikoho, kdo by si nepřišel na své. Odborné 
přednášky o historii, zvycích, léčitelství Keltů, tématický jarmark, 
věštírny, večer pochod ohňů s fantastickou ohňovou show a kopou 
báječné hudby, pečených selat a dalších specialit.  Tímto 
tlumočím všem, co se spolupodíleli na akci poděkování a uznání 
hlavního organizátora pana Petra Saffera, který se těší na další 
spolupráci. Oplátkou jsme  jeho skupinu Kelt Grass mohli slyšet  
na Dni obce.  
Tento den byl dalším prázdninovým zpestřením a byl zcela v režii 
pana Vladimíra Klecha a Věrky Urbaníkové. Místní děti si mohly 
již několik dnů předem dopřát dosyta ( anebo spíše nakolik  co 
dovolovaly rodinné rozpočty )pouťových atrakcí. O občerstvení,  
soutěže i hudbu bylo postaráno a návštěvnost byla  zpětnou 
vazbou a odměnou pro samotné organizátory. 
Nízkoprahové centrum během prázdnin spolupracuje s 
dobrovolníky Antiochie a díky nim se naše děti naučili novým 
výtvarným technikám, navšívily Uhlířský vrch, absolvovaly 
zábavné hry, soutěže i diskotéku. Děti mají o zábavu zájem, což 

dokazuje průměrná  denní  návštěvnost kolem 15ti dětí.  
Nízkoprahové centrum bude z důvodu čerpání dovolené v týdnu 
od 2.8. do 6.8. uzavřené a pak se pro děti otevře opět denně až do 
konce prázdnin.    
Během posledních měsíců mě zastavují občané s několika se 
opakujícími dotazy, proto jim věnuji prostor i na těchto 
stránkách.  
Prvním nejčastějším dotazem je kdy bude opraveno veřejné 
osvětlení. S politováním musím odpovídat – až se najdou finanční 
prostředky.  Rozpočet na novou instalaci VO byl jednou firmou 
navržen na 630tis, oslovením další se podařilo dostat na částku 
350tis. Pokus o získání dotace z krajského úřadu byl pro tento rok 
neúspěšný. A vzhledem k současnému hlubokému mínusu v 
hospodaření obce není vize nejpříznivější.  
Druhým nejčastěji kladeným dotazem je oprava základní školy. 
Dosud neproběhlo regulérní výběrové řízení na dodavatelskou 
firmu a není ani jasný způsob financování. Zastupitelstvo obce na 
svém jednání jen vzalo na vědomí možnost získání dotace na 
zateplení budovy školy s výměnou oken. Schválilo výběr firmy pro 
podání žádosti o grant, přípravu výběrového řízení na zhotovitele 
díla a uložilo starostovi připravit podklady pro výběr peněžního 
ústavu, u kterého by bylo požádáno o úvěr na předfinancování 
projektu. Poslední dva body zatím nebyly splněny.  
     Radomír Tománek  
      místostarosta   

  ______________________________ 
 
Komise  pro děti a mládež informuje 
 14.7. jsme vařili palačinky se zmrzlinou, šlehačkou a broskví. 
Kdo nepřišel, přišel o hodně. O dalším vaření dám dětem vědět. 

♫♫♪. 16.7.Na hřišti proběhla diskotéka, při které nám zahráli kluci od 
Soba.Bylo možné si zazpívat karaoke, a ti co to vyzoušeli a zpívai až do 
ranních hodin „ Jituš a Šino“jste byli perfektní.  
Tak zase příště. Počasí nám taky vyšlo. 

 Dne 22.7.2010 jsme s místními dětmi navštívili unikátní 
zábavní park v Ostravě u Orlové DINOPARK. Sešlo se nás v hojném 



počtu, a to 40 z toho 32 dětí. K vidění jsme měli možnost 3D kino s 
unikátním filmem „ příběh mláděte“, které se velmi líbilo. Zaujali nás i 
pohyblivé modely druhohorních zvířat ve skutečných velikostech 
vydávajících zvuky. Myslím si, že měly radost i z dětského hřiště, kde i 
ti nejstarší popustili své uzdy. Hned jak budou fotky, vystavím je u 
obchodu. Závěrem mohu říct, že výlet stál za to, a už se těším na další. 

Na 13. a 14.8. chystáme spaní pod širým nebem. Kdo má z dětí zájem, 
může se přihlásit u paní Anny Urbaníkové. Důležité je se nebát a užít si 
to naplno. Další informace vyvěšeny v obchodě. 

                           Věra Urbaníková 

                       komise pro děti a mládež 
  

◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙ 
 

UPOZORNĚNÍ OBECNÍHO ÚŘADU 
 

V době od 9.  do 20. srpna 2010 
bude pokladna obce UZAVŘENA z důvodu čerpání dovolené.  
   

◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙◙ 
 

Upozornění pro strávníky školní jídelny. 
Školní jídlena upozorňuje strávníky, že   

25. srpen -  středa  
je jediný termín  

na zaplacení zálohy stravného na měsíc září. Zálohy se budou vybírat 
pouze v tento jediný den, a to v čase od 8.00 hod do 17.00 hod. Pakliže 
dítě, nebo kterýkoli jiný strávník nebude mít uhrazenou stravu 
nebudemu mu v měsíci září poskytnuta.  

Po dohodě s ředitelem školy se bude vyúčtovávat stravné měsíčně, to 
znamená, že 1.10. přijdete vyúčtovat stravné za uplynulý měsíc a 
zároveň zaplatíte zálohu na říjen. Termíny jsou závazné a mimo ně se 
stravné dodatečně vybírat nebude. 

Usnesení z XLI zasedání zastupitelstva obce dne 9.7.2010 
Zo schvaluje :  

− vyřízení kontokorentního účtu obce do maximální výše 
700tis. Kč 

− počet členů zastupitelstva obce pro volební období 2010-
2014 na 7 členů a stanovuje 1 volební obvod pro obě 
místní části 

− změnu systému gratulací a věcných darů pro jubilanty 
Věcné dary se budou poskytovat při dožití 60.65.70.75. a dále od 
80ti tel každý rok  
ZO neschvaluje : 
      - vyhlášení záměru prodeje místní hospody Na zastávce 
ZO ukládá : 

− starostovi obce splnit body z minulých usnesení 

− starostovi obce podat na dalším zastupitelstvu zprávu o 
stavu zpracování územního plánu obce 

ZO bere na vědomí ::  

− upozornění na nutnost opravy střešní krytiny na 
autobusové zastáve Nová Rudná 

− vzdání se odměn členů zastupitelstva (Tománek, Ing. 
Theimer, Ing. Plesník) 

− pracovní audit zaměstnanců ekonomického úseku a 
účtárny 

Přesné znění usnesení najdete na úřední desce obce. 

☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼☼ 
 
Sociální komise informuje 
 

Někteří z občanů mají v domácí péči rodiče ve vyšším věku a občas 
potřebují pomoc terénních sociálních pracovníků. Tuto pomoc najdete 



na tel.  606 562 765 – paní Kolegárová, nebo na tel 774 562 765 paní 
Bártlová. Služby jsou hrazeny, pouze váleční veteráni mají nárok na 
bezplatnou péči, která bude hrazena z rozpočtu obce. 
     Hanáková Vieroslava 

Nabídka Charity Krnov – tel. 554 611  366 
ceník pronájmu kompenzačních pomůcek 

Název pomůcky m.j. Kč Záloha 
Polohovací postel elektrická s 
příslušenstvím 

den 10 500 

Poloh. postel mechanická s 
příslušenstvím 

den 5 300 

Antidekubitní matrace s 
kompresorem 

den 3 100 

Invalidní vozík mechanický den 5 300 

Chodítko na kolečkách pevné 
velké 

den 2  

Chodítko bez  koleček 
odlehčené 

den 2  

Vyprazdňovací židle pojízdná den 2  
Vyprazdňovací židle pevná den 2  
Jídelní stolek k lůžku pevný den 2  
Sedačka na vanu plastová den 2  
Sedačka na vanu dřevěná den 2  
Nádstavec na WC den 2  
Podložní mísa plastová den 2  
Močová láhev den 0 50 

Francouzské berle den 2  
Podpažní berle den 2  
Poplatek za dovoz, odvoz 
pomůcky 

km 6  

Poplatek za vrácení 
zanečištěné pomůcky  

 250  

Manipulační poplatek  60  

V měsíci červenci oslavili svá jubilea tito naši spoluobčané  
 

pan Hoško Peter  62 let 
pan Jasinský František 71 let 
pan Molčík Joachym  86 let 
paní Ondrušová Marie 64 let 
pan Totek František  60 let 
pan Urda Daniel  64 let 

 
v měsíci srpnu se dožívají  

 

pan Štefan Dendis  79 let 
paní Maryla Ferancová 64 let 
pan František Kotlár  64 let 
pan Ján Kubík  60 let 
paní Jolana Kubíková 61 let 
pan Štefan Tomalský  94 let 
pan Alois Tománek  73 let 
pan  Ján Urda   91 let 

 

Všem jubilantům přejeme do dalších let hodně štěstí,  
zdraví a  pohodových dnů !  

 



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 



 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 



 


